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Onderwerp: Brabantse Aanpak Opvang Vluchtelingen 
Voorzitter: Op 31 maart jongstleden heeft onze  Commissaris van de Koning de ‘Brabantse 
Aanpak Opvang Vluchtelingen’ gepresenteerd. Dit plan, dat in samenwerking met de 
burgemeesters in Noord-Brabant is ontwikkeld, doet een dringend beroep op alle colleges 
van de gemeenten in Noord-Brabant. Ontwikkel gezamenlijk een plan van aanpak voor de 
noodzakelijke extra opvang vluchtelingen en statushouders. GroenLinks juicht dit verzoek 
van harte toe. We hebben onze burgemeester in de laatste raadsvergadering al veel succes 
gewenst met zijn opgave om als coördinerend burgemeester voor de sub-regio de Baronie 
1087 extra asielzoekers op te vangen en ruim 900 statushouders te huisvesten. Binnen deze 
aantallen is de gemeente Breda verantwoordelijk voor het bieden van 438 extra 
opvangplaatsen voor asielzoekers en het huisvesten van 453 statushouders. 
 
De burgemeester informeerde de raad afgelopen vrijdag al kort over de stand van zaken. 
Dank daarvoor. GroenLinks is verheugd te vernemen dat een aantal gemeenten in onze sub-
regio zich al prepareert op de huisvesting van zowel vluchtelingen als statushouders. 
Tegelijkertijd baart het onze fractie zorgen dat de provinciale opgave binnen de door het 
COA gestelde criteria niet voor alle gemeenten haalbaar of werkbaar blijkt te zijn. 
De  opgave wordt als  fors wordt ervaren. Gelukkig is er in de sub-regio bereidheid tot 
samenwerking zijn er hopelijk mogelijkheden de doelstellingen te realiseren. 
Concrete plannen van alle sub-regio´s waarin  de onderlinge verdeling van de taakstellingen 
voor opvang van asielzoekers en statushouders  zijn uitgewerkt worden voor 15 mei 2016 
verwacht. Dat is kort dag! 
GroenLinks wil het vragenhalfuur gebruiken om een aantal vragen te stellen. Enerzijds willen 
wij een broedende kip niet storen, anderzijds  lezen we in de media berichten over 
bespreking van het plan in diverse gemeenteraden. In Breda blijft het tot nu toe erg stil!   
 
Vragen 
1. Welke stappen zet de coördinerend burgemeester om de taakstelling in samenwerking 
binnen de sub-regio uit te voeren? Hoe en wanneer wordt de gemeenteraad hierbij 
betrokken? 
2. Onderschrijft het college het plan “Brabantse Aanpak Opvang Vluchtelingen?” 
3. Welke stappen zet het college om de Bredase taakstelling uit te voeren? Hoe en wanneer 
wordt de gemeenteraad hierbij betrokken 

 

 


